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PROCES-VERBAL AL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ŞIMAND DIN 
DATA DE 14.07.2022 

 
Încheiat azi, 14.07.2022, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local 

Şimand, convocată prin Dispoziţia Primarului nr.216/08.07.2022. 
 

  ORDINE DE ZI: 
 

1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ORDINEI DE ZI A ŞEDINŢEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 14.07.2022.  
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
2.PROIECT DE HOTÂRÂRE PRIVIND APROBAREA PROCESULUI VERBAL AL ȘEDINȚEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 23.06.2022. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
3.PROIECT DE HOTÂRÂRE PRIVIND RECTIFICAREA BUGETULUI LOCAL AL COMUNEI 
ȘIMAND. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
4.DIVERSE. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 

 
La lucrările şedinţei sunt prezenţi fizic 11 consilieri locali din cei 13 în funcţie.          
D-nii consilieri locali Bogdan Petru și Capra Vasile și-au exprimat votul prin 

mijloace electronice, respectiv prin wats-up. 
Din partea Primăriei comunei Șimand participă la şedinţă d-nul Primar Dema 

Florin-Liviu, doamna secretar general Brîndaş Lavinia și d-nul Mladin Viorel, 
administrator public. 

Mai sunt prezenți:Milaș Daniel, Milaș Daniela, Onaca Florin. 
Preşedinte de şedinţă este domnul Bodnariu Sorin. 
D-nul Primar propune suplimentarea ordinei de zi cu  proiectul de hotărâre privind 

aprobarea  modificării HCL nr. 57 din data de 11.07.2019 referitoare la aprobarea 
componenţei Consiliului de  administraţie al clubului polisportiv de drept public denumit 
Club Sportiv ,, Şoimii Şimand”. 
 
1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ORDINEI DE ZI A ŞEDINŢEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 14.07.2022.  
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
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d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea ordinei de zi, cu propunerea de 
suplimentare a d-lui Primar și se aprobă cu 13 voturi pentru (Andresi, 
Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 56. 
 
2.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA PROCESULUI-VERBAL AL ȘEDINȚEI 
EXTRAORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ȘIMAND DIN DATA DE 23.06.2022. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu: Dacă vizavi de conţinutul procesului-verbal, aveţi sugestii 
care nu au fost consemnate în procesul-verbal şi pe care le-aţi exprimat data trecută, vă 
rog să vă înscrieți la cuvânt. 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 57. 
3.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND RECTIFICAREA BUGETULUI LOCAL AL COMUNEI 
ȘIMAND. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
D-na Fruja prezintă raportul întocmit. 
d-nul consilier Fruja:Dacă sunteți de acord, propun să trecem direct la aprobarea 
ajutorului pentru incendiu. 
d-nul consilier Vatamanu : Propun 15.000 lei. Se supune la vot propunerea d-lui consilier 
Vatamanu de acordare a sumei de 15.000 lei pentru ajutorul de incendiu și se aprobă cu 
13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu). 
d-nul președinte Bodnariu: Va trebui să diminuăm de undeva cu 5000 lei. 
d-nul Primar: Se va da drumul la proiectul pe fonduri europene, încă o pistă de biciclete 
și iluminatul stradal.Luăm 5000 de lei de la cei 10.000 lei propuși pentru schimbat 
corpuri de iluminat defecte. 
20.000 lei – pentru suplimentarea lucrării de reparații curente la clădire Dispensar 
veterinar  - 13 voturi pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, 
Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu). 
d-nul Primar: Aici vreau să fac o precizare. Să nu denaturăm lucrurile și să le ducem       
într-o altă extremă. Știți foarte bine că ne-am dorit acest cabinet pentru a o ajuta pe       
d-na asistentă Dora și pentru cetățenii comunei Șimand. Ca să aud acuma că eu o scot 
afară pe d-na doctor și că vreau să aduc un medic stomatolog. Într-adevăr, s-a prezentat 
la Primărie un medic stomatolog, care s-a interesat de acel spațiu, însă i-am spus că           
d-na doctor a plătit chiria până în luna decembrie.Dacă dânsa dorește poate să solicite 
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rezilierea contractului din luna decembrie încolo, dacă nu, poate să rămână 15 ani, cât 
este durata contractului.Trebuie să alocăm niște bani să facem acolo un branșament 
separat.Am vorbit cu dr. Veterinar să îl lase pe Vasile să ia curent de acolo. Acuma 
doctorul veterinar  a venit și ne-a spus că factura la curent este de 2000 de lei, pe care 
trebuie să o plătească Primăria, pentru că  noi l-am folosit. Nu noi l-am folosit, ci 
persoana care a executat lucrarea. 
d-nul consilier Petrița :În mod normal dacă ai un meseriaș acasă, îl pui să plătească 
curentul?Trebuia să plătească Primăria. 
d-nul Primar: În ce bază să plătească Primăria? 
50.000 lei  - pentru lucrarea de amenajare parc la Școala I-IV Șimandul de Sus - 13 voturi 
pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana 
Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) 
10.000 lei - pentru lucrări de reparații curente(schimbat uși interior) la Școala I-IV 
Șimandul de Sus - 13 voturi pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, 
Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) 
30.000 lei – pentru organizarea comunei Șimand  - 12 voturi pentru (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, 
Sodinca,Vatamanu) și o abținere(Capra) 
5.000 lei – pentru procurat 2 cositori - 13 voturi pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, 
Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, 
Sodinca,Vatamanu) 
1.500 lei – pentru toaletat pomi domeniul public- 13 voturi pentru - (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu) 
10.000 lei – pentru lucrarea de montare lumini pietonale treceri pietoni - 13 voturi 
pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana 
Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), 
31.500 lei – pentru lucrarea de închidere terasă capela Șimandul de jos- 12 voturi pentru 
(Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița 
Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) și 1 împotrivă (Capra) 
d-nul consilier Capra: Dacă vin restricții nu văd pentru ce ar mai trebui închisă. Unde se 
mai țin slujbele?Sunt împotrivă. Nu vreau să acopăr ceva, cu altceva. 
120.000 lei- pentru transfer Club sportiv- 13 voturi pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, 
Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, 
Sodinca,Vatamanu) 
70.000 lei – pentru amenajare parcări la (Biserica ortodoxă,Club sportiv și Cartier Romi  
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în Șimandul de Sus ) și reparații străzi cu piatră și prestări servicii amenajare- 13 voturi 
pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana 
Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) 
10.000 lei – pentru lucrarea de amenajare parc în fața Căminului Cultural- 13 voturi 
pentru - (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana 
Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) 
20.000 lei – pentru amenajare birou și magazie clădire Primărie- 13 voturi pentru - 
(Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița 
Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) 
5.000 lei – pentru schimbat corpuri de iluminat defecte- 13 voturi pentru - (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu) 
10.000 lei – pentru lucrări de astupare groapa de gunoi- 13 voturi pentru - (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu) 
15.000 lei  - pentru acordare ajutor de incendiu- 13 voturi pentru - (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu) 
20.000 lei – pentru reparație mașină pompieri- 13 voturi pentru - (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu) 
d-na Fruja: Am mai primit 3 oferte pentru a depune un proiect, partea a 2-a la pista de 
biciclete. Ar trebui aprobată suma de 6000 lei+TVA pentru depunerea proiectului. 
Statutul UAT-ului nu este cuprins în buget.Suma este de 8500 lei+TVA și partea a 2-a la 
iluminat, 4000 lei+TVA. 
D-nul Primar: Să punem bani pentru lucrările urgente, respectiv pentru pista de biciclete 
și pentru iluminat. Propun să diminuăm suma de 14.000 lei din cei 70.000 lei propuși 
pentru amenajare parcări.Se supune la vot și se aprobă cu 13 voturi pentru - (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu) 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 58. 
 
4.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA  MODIFICARII HCL NR. 57 DIN DATA 
DE 11.07.2019 REFERITOARE LA APROBAREA COMPONENTEI CONSILIULUI DE  
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ADMINISTRATIE AL CLUBULUI POLISPORTIV DE DREPT PUBLIC DENUMIT CLUB 
SPORTIV ,, ŞOIMII ŞIMAND”. 
INIȚIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 59. 
5.DIVERSE. 
INIȚIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
Onaca Florin: Văd persoane care fac naveta Șimand-Sânmartin, ca să aducă apă. Dacă  
s-ar putea face și la noi o arteziană. 
d-nul Primar: Am alocat bani anul trecut, am forat-o și mai trebuie doar amenajată. 
d-na consilier Petrița:Coșurile în care se adună peturi, sunt o grămadă rupte. 
d-nul viceprimar : Am cumpărat plasă și le vom schimba. 
d-nul consilier Petrița : Pentru zilele Șimandului ar trebui făcut ceva la scenă, în zona cu 
tablourile electrice, ar trebuie schimbate siguranțe, schimbate prize, schimbat tot ce 
este acolo, pentru că sunt arse și depășite. Ar mai trebui dus și un tablou. 
d-nul consilier Vatamanu: La Viorel Crișan este ars becul, dacă se poate înlocui, am 
înțeles că a solicitat de 5 ori acest lucru.  
d-nul viceprimar :Nu cred că cineva cu rea-voință nu a pus acolo bec. Vom cumpăra 
lămpi și în stâlpii în care nu sunt lămpi, vom pune. 

Epuizându-se punctele de pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă încheie 
lucrările şedinţei extraordinare din data de 14.07.2022 drept pentru care am încheiat 
prezentul  proces-verbal. 
 
 
     Preşedinte de şedinţă,                         Avizat de legalitate, 
           Bodnariu Sorin                     Secretar general 
                         Brîndaș Lavinia 


